



IAME WARRIOR FINAL 遴選結果

本會已爭取到 IAME Warrior Final 2025 成人組的參賽名額，可供一位中國香港的小型賽車成人組的運動員參加 2025 年 10 月 27 日至 2025 年 11 月 1 日，於西班牙瓦倫西亞舉行的 IAME WARRIOR FINAL 2025 賽事。本遴選結果直接採用「2025 亞太賽車錦標賽及 IAME Warrior Final 2025 (成人組) 選拔」的結果及「IAME 中國系列賽 - 第四站」的成績作為依據。遴選結果及相關資料如下：

比賽詳情

- 比賽日期：2025 年 10 月 27 日至 11 月 1 日
- 比賽地點：西班牙瓦倫西亞盧卡斯·格雷羅國際小型賽車賽道
- 比賽組別：成人組（14 歲及以上，在本歷年中年滿 14 歲）
- 報名費用：待公佈
- 賽事章程：待公佈
- 申請截止日期：獲選參加者須於 2025 年 9 月 17 日前通知本會是否接受或放棄名額。逾
期未回覆者將視為放棄資格。若獲選參加者放棄名額，該名額將依優先
次序提供予候選名單上的下一位運動員。中國香港汽車會保留最終決定
權。

當選	申請人	評分
1	余家寶	200
候補名單	申請人	評分
1	吳迪深	110
2	莫深雅	78
3	李恩宇/吳家俊	64
4	陳艾倫	62
5	陳譽齊	0 (缺席)



Selection Result of IAME WARRIOR FINAL

The Hong Kong, China Automobile Association has secured a participation spot for the Senior Category of the IAME Warrior Final 2025. This will enable one karting athlete from Hong Kong, China to take part in the IAME Warrior Final 2025, which will be held in Valencia, Spain from 27th October to 1st November, 2025. Selection results are determined directly based on the results of “Selection of Asia Pacific Motorsport Championship 2025 & IAME Warrior Final 2025 (Senior Category)” and “IAME Series China – Round 4”. Selection results and related information are as follows:

Race Details

Date of Race:	27 th October 2025 to 1 st November 2025
Venue:	International Kartodromo Lucas Guerrero - Valencia
Category:	Senior (Aged 14 and above , reaching the 14th birthday in the calendar year)
Entry Fees:	To Be Announced
Regulations:	To Be Announced
Application Deadline:	Selected participants must notify HKAA by September 17, 2025, whether they accept or decline the spot. Failure to respond by the deadline will be deemed as forfeiture of eligibility. Should a selected participant decline the spot, it will be offered to the next athlete on the waiting list in order of priority. The Hong Kong, China Automobile Association reserves the final decision.

Selected	Applicant	Score
1	YU, Ka Po	200
Reserved List	Applicant	Score
1	NG, Tik Sum	110
2	MOK, Sum Nga	78
3	LI, Yan Yu/ NG, Ka Chun	64
4	CHEN, Alan	62
5	CHAN, Yu Tsai Kimi	0 (Absent)



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



所有申請人的所得積分
Scores awarded to all applicants

	申請人	APMC & IWF Selection 超級預賽	APMC & IWF Selection 決賽	IAME Series China- R4 超級預賽	IAME Series China- R4 決賽	Total
1	陳譽齊	/	/	0 (缺席)	0 (缺席)	0
2	陳艾倫	/	/	14	48	62
3	李恩宇	/	/	30	34	64
4	莫深雅	30	48	/	/	78
5	吳家俊	/	/	24	40	64
6	吳迪深	24	40	18	28	110
7	余家寶	40	60	40	60	200

	Applicant' s Name in English	APMC & IWF Selection (Superheat)	APMC & IWF Selection (Final)	IAME Series China- R4 (Superheat)	IAME Series China- R4 (Final)	Total
1	CHAN, Yu Tsai Kimi	/	/	0 (Absent)	0 (Absent)	0
2	CHEN, Alan	/	/	14	48	62
3	LI, Yan Yu	/	/	30	34	64
4	MOK, Sum Nga	30	48	/	/	78
5	NG, Ka Chun	/	/	24	40	64
6	NG, Tik Sum	24	40	18	28	110
7	YU, Ka Po	40	60	40	60	200



2025 亞太賽車錦標賽及 IAME Warrior Final 2025 選拔成績

Result of the Selection of Asia Pacific Motorsport Championship 2025 & IAME Warrior Final 2025

成人組超級預賽排名	申請人中文名
1	余家寶
2	莫深雅
3	吳迪深
成人組決賽排名	申請人中文名
1	余家寶
2	莫深雅
3	吳迪深

Senior Class 's Ranking in Superheat	Applicant Name in English
1	YU, Ka Po
2	MOK, Sum Nga
3	NG, Tik Sum
Senior Class 's Ranking in Final	Applicant Name in English
1	YU, Ka Po
2	MOK, Sum Nga
3	NG, Tik Sum

以上排名根據 2025 NKCC 全國卡丁車俱樂部盃-三水站成人組的成績計算，詳情瀏覽：

<https://shorturl.at/VNhLb>

The above rankings are based on the results of senior class in the 2025 NKCC- Sanshui Stage, please visit

<https://shorturl.at/VNhLb>



IAME 中國系列賽 - 第四站中國香港小型賽車運動員之成績
Result of Hong Kong, China Karting Athletes in IAME Series China - Round 4

成人組超級預賽排名	申請人中文名
1	余家寶
2	李恩宇
3	吳家俊
4	吳廸深
5	陳艾倫
成人組決賽排名	申請人中文名
1	余家寶
2	陳艾倫
3	吳家俊
4	李恩宇
5	吳廸深

Senior Class 's Ranking in Superheat	Applicant Name in English
1	YU, Ka Po
2	LI, Yan Yu
3	NG, Ka Chun
4	NG, Tik Sum
5	CHEN, Alan
Senior Class 's Ranking in Final	Applicant Name in English
1	YU, Ka Po
2	CHEN, Alan
3	NG, Ka Chun
4	LI, Yan Yu
5	NG, Tik Sum

以上排名根據 IAME 中國系列賽 - 第四站成人組成績計算，詳情瀏覽：

<https://shorturl.at/6wY5I>

The above rankings are based on the results of senior class in the IAME Series China - Round 4, please visit:

<https://shorturl.at/6wY5I>